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Aan: College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Maastricht 
Van: PvdA - gemeenteraadsfractie Maastricht 

Betreft: Mondelinge vragen inzake Kinderboerderij Limmel 

Datum: 2 juli 2018 

Geacht College, 

Op 15 juni 2018 brak er enige spanning en onrust uit over het voortbestaan van 
Kinderboerderij Limmel. De PvdA-fractie was en is van mening dat de gemeente alles in het 
werk moet stellen om een sluiting van deze kinderboerderij te voorkomen; we willen immers 
leefbare en actieve buurten, en dit bereiken we niet door het wegbezuinigen laagdrempelige 
maar waardevolle voorzieningen. 
De fractie is dan ook blij met de toezegging van de wethouder dat er van sluiting geen 
sprake is, maar had toen en heeft nu nog een aantal vragen. Omdat morgen (3 juli 2018) de 
eerstvolgende mogelijkheid bleek om vragen te stellen willen wij de wethouder deze vragen 
alsnog stellen: 

1. Wat was de precieze bedoeling van het overleg tussen de gemeente en 
Kinderboerderij Limmel op vrijdag 15 juni jl.? 

2. Klopt het dat bij dit overleg een slotenmaker aanwezig was met de intentie de poort 
van Kinderboerderij Limmel van nieuwe sloten te voorzien, zodat de huidige 
beheerders/vrijwilligers geen toegang mee zouden hebben tot het terrein? 

3. Kan de wethouder toelichten wat de status is van de hervatte gesprekken waarnaar 
wordt venwezen in de RIB d.d. 15 juni 2018? 

4. Klopt het dat het bestuur en beheer van de drie kinderboerderijen (Limmel, 
Daalhoeve, De Heeg) wordt overgenomen door het huidige bestuur van 
kinderboerderij Daalhoeve? Zo ja, wat betekent dit voor de huidige beheerders, 
medewerkers en vrijwilligers van alle drie de kinderboerderijen? En zo nee, hoe wordt 
een toekomstig overkoepelend bestuur dan gevormd? 

Met vriendelijke groet. 
Namens de PvdA-fractie, 

Maren Slangen 


